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PROTOKÓŁ   Nr XL/2021 
z obrad  XL sesji Rady Gminy  Daszyna  

w dniu 12 sierpnia  2021 r. 
Punkt 1 porządku obrad: otwarcie sesji 
     Przewodnicząca Rady –Renata Krokos  otworzyła obrady  XL sesji Rady Gminy Daszyna. 
Powitała radnych, Wójta Gminy Zbigniewa Wojtera, Mariusza Krassowskiego- adwokat 
zapewniającego obsługę prawną obrad sesji. Stwierdziła kworum-obecnych 14 radnych. 
Wylosowano numer  5 – radny Tadeusz Dymny, który będzie rozpoczynał głosowania w 
trakcie obrad sesji. 
Przewodnicząca zaproponowała do odczytywania imiennego wykazu radnych w 
głosowaniach radnego  Tadeusza Dymnego. Nie zgłoszono sprzeciwu. 
 
Punkt 2 porządku obrad: przyjęcie porządku obrad 
Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad. Następnie poinformowała, że wpłynęła 
pisemna rezygnacja radnego Roberta Modrzyńskiego z funkcji wiceprzewodniczącego.         
W związku z tym w punkcie 5 zamiast uchwały w sprawie odwołania wiceprzewodniczącego 
będzie uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego. Nastąpi 
zmiana treści uchwały. 
Zmiana punktu 5 została przyjęta jednogłośnie – 14 głosami „za”. 
Porządek obrad po zmianach : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie, kworum . 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. informacja Dyrektora ZDP w Łęczycy na temat bieżącego utrzymania dróg 

powiatowych na terenie gminy Daszyna oraz planowanych inwestycjach, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego rady 

Gminy Daszyna. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Daszyna. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Gminy 

Daszyna. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania wiceprzewodniczącego Rady Gminy Daszyna, 

8. Zmiany w składach komisji stałych Rady Gminy Daszyna. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Daszyna 

na lata 2021 – 2036. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy Daszyna na 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostkowej paliwa w gminie 

Daszyna. 

13. Sprawozdanie z działalności międzysesyjne Wójta Gminy. 

14. Sprawy różne. 

15. Przyjęcie protokołu nr XXXVIII/2021 z obrad sesji w dniu 29 lipca 2021 r.  

16. Zakończenie obrad. 
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Punkt 3 porządku obrad: informacja Dyrektora ZDP w Łęczycy na temat bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy Daszyna oraz planowanych 

inwestycjach 

Przewodnicząca poinformowała, że wystosowała zaproszenie do Dyrektora ZDP- Karola 

Niewiadomskiego. Niestety nie mógł przybyć na dzisiejszą sesje ponieważ w tym samym 

dniu zwołana została sesja Rady Powiatu Łęczyckiego.  

Radny D.Kowalczyk zgłosił wniosek o zaproszenie Dyrektora ZDP w Łęczycy na następną 

sesję 

 

Punkt 4 porządku obrad: uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

wiceprzewodniczącego 

Przewodnicząca odczytała pisemną rezygnację radnego Jarosława Kińskiego  z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Daszyna. Następnie odczytała uchwałę Nr 

XL/201/2021 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego. 

Stwierdziła kworum -14 radnych i poddała uchwałę pod głosowanie. Wynik głosowania; 

za                       - 8 głosów 

przeciw             - 5 głosów 

wstrzymujące  - 1 głos. 

Uchwała została przyjęta większością głosów . 

 

Punkt 5 porządku obrad: uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

wiceprzewodniczącego 

Przewodnicząca odczytała pisemną rezygnację złożoną przez radnego Roberta 

Modrzyńskiego z funkcji wiceprzewodniczącego. Następnie  odczytała uchwałę Nr 

XL/202/2021 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego. 

Radny J.Kiński zgłosił, że radni nie otrzymali projektu odczytanej uchwały. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minutową  przerwy na rozdanie radnym uchwały. 

Wznowiono obrad. Obecnych  na sali 14 radnych. 

Przewodnicząca  stwierdziła kworum i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

za                           - 8 

przeciw                 - 5 

wstrzymujące      - 1 

Uchwała przyjęta większością głosów . 

 

Punkt 6 porządku obrad: uchwała w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Daszyna. 

Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr XL/2023/2021  w sprawie ustalenia liczby 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Daszyna. Uchwała zmniejsza do jednego liczbę 

wiceprzewodniczących rady. Nie wniesiono uwag do uchwały. 
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Przewodnicząca stwierdziła kworum-14 radnych i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  

za                       8 

przeciw             6 

wstrzymujące  0 

Uchwałę przyjęto większością głosów. 

 

Punkt 7 porządku obrad: uchwała w sprawie powołanie wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Daszyna 

Przewodnicząca poprosiła o zgłoszenie kandydatów do funkcji wiceprzewodniczącego. 

Zgłoszono radnego Tadeusza Dymnego-wyraził zgodę. 

Do przeprowadzenia tajnego głosowania nad wyborem wiceprzewodniczącego powołano 

Komisję Skrutacyjną w składzie: 

Dariusz Kowalczyk 

Anna Błaszczyk-Bawej 

Jarosław Kiński 

Wynik głosowania nad składem komisji: 

za                 13 

przeciw         1 

wstrzymujących  0 

Przerwa w obradach na ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej. 

Wznowiono obrady. Obecnych 13 radnych. 

 Przewodniczącym Komisji został Dariusz Kowalczyk. 

Przegłosowano uchwałę Nr XL/204/2021 w sprawie ustalenia regulaminu w głosowaniu 

na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Daszyna. Wynik głosowania: 

za                    13 

przeciw            0 

wstrzymujące  0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

Na obrady sesji powróciła radna B.Malarska. Obecnych 14 radnych. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytała regulamin tajnego głosowania i 

rozpoczęto głosowanie. Komisja Skrutacyjna wydała karty do głosowania. Po przeliczeniu 

kart z głosowania przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z ustalenia 

wyników tajnego głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy Daszyna. 

Wynik głosowania: 

głosy za wyborem kandydata               8  

głosy przeciw wyborowi kandydata    0  

głosy nieważne                                        6  

Radny Tadeusz Dymny uzyskał bezwzględną ilość głosów i tym samym został wybrany 

wiceprzewodniczącym Rady Gminy Daszyna. 
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Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XL/205/2021 w sprawie powołania 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Daszyna będąca konsekwencja tajnego głosowania. 

 

Radny J.Kiński poinformował o założeniu klubu radnych. 

 

Punkt 8 porządku obrad: Zmiany w składach komisji stałych Rady Gminy Daszyna. 

Przewodnicząca odczytała przekazaną przez radnego J.Kińskiego informację o powstaniu 

Klubu radnych „Ruch Samorządowy”. Następnie odczytała informację o powstaniu klubu 

radnych „Porozumienie Samorządowe”. Poinformowała kluby o obowiązku złożeniu w 

ciągu miesiąca regulaminu klubów. 

Przewodnicząca odczytała swoją rezygnację z członkostwa i pełnienia funkcji 

przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, w związku z objęciem funkcji przewodniczącej rady. 

 

Radny T.Dymny złożył ustną rezygnację z członkostwa w Komisji Rewizyjnej w związku z 

objęciem funkcji wiceprzewodniczącego rady. 

 

Przewodnicząca poinformowała o dwóch wakaty w składzie Komisji Rewizyjnej i 

poprosiła o zgłaszanie kandydatów do składu w/w komisji. 

Zgłoszono następujące kandydatur: 

Stanisław Kamiński      - wyraził zgodę 

Marzena Słomczyńska  - wyraziła zgodę 

Beata Malarska              - wyraziła zgodę . 

 

Radny J.Kiński stwierdził, że każdy klub radnych powinien mieć swojego przedstawiciela 

w Komisji Rewizyjnej. Z klubu Ruch Samorządowy jest już w składzie Komisji radny 

Cz.Bartniak. 

Przewodnicząca stwierdziła, że zgadza się z wypowiedzią radnego, ale wybór członków 

komisji następuje poprzez głosowanie nad poszczególnymi zgłoszonymi kandydatami. 

 

Przegłosowano poszczególnych  kandydatów. Wynik głosowania: 

Marzena Słomczyńska : 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 

Beata Malarska            :    6 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 

Stanisław Kamiński     :     8 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”. 0 głosów „wstrzymujących”. 

 

Przerwa w obradach. 

Wznowiono obrady. Obecnych 14 radnych. 

 

Radna B.Malarska  powiedziała, że przewodnicząca odczytała informacje o powołaniu 

klubu „Porozumienie Samorządowe”, ale nie przedstawiła złożonego przez Klub pisma o 

wskazaniu do składu Komisji Rewizyjnej radnej B.Malarskiej.  
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Przewodnicząca odpowiedziała, że klub radnych na następnej sesji może ponownie 

zgłosić kandydata do składu Komisji Rewizyjnej. Jeżeli uzyska w głosowaniu większość 

zostanie powołany do składu Komisji. 

 

Dokonano wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zgłoszono kandydatury: 

Marek Chwiałkowski   - wyraził zgodę 

Marzena Słomczyńska – nie wyraziła zgody. 

 

Przegłosowano kandydaturę Marka Chwiałkowskiego na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Wynik głosowania:    10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące”. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie uchwałę Nr XL/206/2021 w sprawie zmian w 

składzie osobowym Komisji Rewizyjnej. Wynik głosowania: 

za                            11 

przeciw                    0 

wstrzymujące         3 

Uchwała przyjęta większością głosów. 

 

Radna Marzena Słomczyńska złożyła ustną rezygnację z członkostwa w Komisji Socjalno-

Bytowej. 

 

Radny Stanisław Kamiński złożył ustną rezygnację z członkostwa w Komisji Socjalno-

Bytowej. 

 

Zgłoszono kandydatury do składu Komisji Socjalno-Bytowej: 

Tadeusz Dymny   - wyraził zgodę, 

Renata Krokos     - wyraziła zgodę. 

 

Przegłosowano kandydatury: 

Tadeusz Dymny: 11 głosów „za”, 0 głosów przeciw, 3 głosy „wstrzymujące”. 

Renata Krokos: 11 głosów „za”, 0 głosów przeciw, 3 głosy „wstrzymujące”. 

 

Radny T.Dymny zgłosił wniosek o zmianę przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej. 

 

Radny J.Kiński zgłosił wniosek o przesunięcie tego punktu na następną sesję ponieważ 

musi być uchwała w sprawie odwołania przewodniczącego komisji. Nie zachowano 

terminu 3 dni na zapoznanie się radnych z projektem uchwały. 
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Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach.  

Wznowiono obrady sesji. 

Radny T.Dymny zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt odwołanie 

przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej i powołanie przewodniczącego komisji. 

 

Radna M.Słomczyńska zgłosiła wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt odwołanie 

przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego i powołanie 

przewodniczącego komisji. 

 

Przegłosowano zmiany do porządku obrad: 

 Wniosek T.Dymnego o odwołanie przewodniczącego Komisji Socjalno Bytowej :  

8 głosów „za, 5 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”, 

 Wniosek T.Dymnego o powołanie przewodniczącego Komisji Socjalno Bytowej: 

8 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących 

 Wniosek M.Słomczyńskiej o odwołanie przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego : 

8 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących 

 Wniosek M.Słomczyńskiej  o powołanie przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego  

8 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących. 

Zmiany do porządku obrad przyjęto bezwzględną większością głosów. 

 Przewodnicząca poinformowała, że do porządku obrad wprowadzone zostają 

następujące punkty: 

8a. Odwołanie przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej, 

8b. Powołanie przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej, 

8c. Odwołanie przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

8d. Powołanie przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. 

c.d. punktu 8 porządku obrad  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie uchwałę Nr XL/207/2021 w sprawie zmiany w 

składzie osobowym Komisji Socjalno-Bytowej. Wynik głosowania: 

za                           8 

przeciw                 5 

wstrzymujące      1 

Uchwała przyjęta większością głosów . 

 

Punkt 8a porządku obrad: odwołanie przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XL/208/2021 w sprawie odwołania 

przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej i poddała pod głosowanie. Wynik 

głosowania: 
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za                        8 

przeciw              5 

wstrzymujące   1 

Uchwała przyjęta większością głosów. 

 

Punkt 8b porządku obrad: powołanie  przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej 

Zgłoszono kandydaturę radnego Tadeusza Dymnego – wyraził zgodę. 

Przegłosowano kandydaturę: 8 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące”. 

Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr XL/209/2021 w sprawie powołania 

przewodniczącego Komisji Socjalno-Bytowej i poddała pod głosowanie. Wynik 

głosowania: 

za                            8 

przeciw                  2 

wstrzymujące       4 

Uchwała przyjęta większością głosów. 

 

Punkt 8c porządku obrad: odwołanie  przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego. 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XL/210/2021 w sprawie odwołania 

przewodniczącego Komisji  Rozwoju Społeczno-Gospodarczego i poddała pod 

głosowanie. Wynik głosowania: 

za                        8 

przeciw              6 

wstrzymujące   0 

Uchwała przyjęta większością głosów. 

 

Punkt 8d porządku obrad: powołanie  przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego. 

Zgłoszono kandydaturę radnego Dariusza Kowalczyka – wyraził zgodę. 

Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr XL/211/2021 w sprawie powołania 

przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego i poddała pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

za                            8 

przeciw                  3 

wstrzymujące       3 

Uchwała przyjęta większością głosów. 

 

Obrady sesji opuściła radny J.Kiński. Obecnych 13 radnych. 
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Punkt 9 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Daszyna na lata 2021 – 2036. 

 

Wójt omówił zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2021-

2036. Przedstawił kwestie związane z rozbudową garażu dla OSP w Daszynie w związku z 

zakupem nowego samochodu, który nie zmieści się w dotychczasowym garażu .   

 

Radny M.Chwiałkowski stwierdził, że Wójt jest nie sprawiedliwy w stosunku do innych 

jednostek straży. Rok temu przyjęto do budżetu zmiany w zakresie środków dla  OSP 

Mazew-10.000 zł, OSP Jarochówek-12.000 zł i OSP Krężelewice-15.000 zł. Tylko 

Krężelewice nie otrzymały tych środków. Zastępca Wójta tłumaczył, że był problem z 

zakwalifikowanie tego wydatku w budżecie. Jednostka OSP Daszyna otrzymał z budżetu 

gminy pieniądze na dofinansowanie zakupu nowego wozu strażackiego, a teraz jeszcze 

przeznacza się pieniądze na budowę garażu. 

 

Wójt odpowiedział, że były plany modernizacji strażnicy w Krężelewicach i nadal są. Były 

kłopoty z zakwalifikowaniem wydatku na tego rodzaju inwestycję. Wszędzie są potrzeby 

do wsparcia. Tam gdzie  jest możliwe  to realizujemy. Prace są wykonywane 

systematycznie. Jest temat czy robić garaż w Daszynie, czy podłogę w Krężelewicach. 

Samochód dla Daszyny jest już przyznany i nie może stać pod chmurką.  Mobilność 

jednostki w Daszynie jest zdecydowanie większa niż pozostałych jednostek,  ponieważ 

jest w systemie ratownictwa drogowego. Priorytetem jest zapewnienie odpowiedniego 

sprzętu służącemu ratownictwu dla tej jednostki. Wnioski potrzeb dla jednostek są 

spisywane na zebraniach sprawozdawczych, ale wszystkiego gmina nie jest w stanie 

zrealizować. Gmina otrzymała dofinansowanie na trzy granty dla  Łubna, Rzędkowa i 

Jarochówka. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady . Obecnych 14 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XL/212/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2021-2036 i poddała pod głosowanie.  

Wynik głosowania: 

za                             8 

przeciw                   6 

wstrzymujące        0 

Uchwała przyjęta większością głosów. 

 

Radny J.Kiński odniósł się do wypowiedzi radnego Chwiałkowskiego. Były składane 

wnioski na granty. Krężelewice złożyły jako czwarte  wniosek na grant i nie otrzymały 

dofinansowani. Mazew zakupił krzesła z grantu w ramach środków na kulturę. 
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Radny M.Chwiałkowski odpowiedział, że nie ma zarzutu, co do zakupu krzeseł dla 

Mazewa. Chodziło o to, że w budżecie było zaplanowane 37.000 zł z tego Mazew 

otrzymał 10.000 zł, Jarochów 12.000 zł, a Krężelwice nie otrzymały obiecanych środków, 

bo podobno pieniądze były w budżecie zapisane w dziale, z którego nie można 

wydatkować na  straż.  

 

Obrady sesji opuścił radny J.Kiński. Obecnych 13 radnych   

 

Punkt 10 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na  

2021. 

 

Wójt powiedział, że zmiany do budżetu na 2021 roku są  analogiczne do zmian do WPF-u. 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr XL/213/2021 w sprawie zmian do budżetu 

gminy na 2021 r. Wynik głosowania: 

za                   8 

przeciw         5     

wstrzymuję  0  

 Uchwała przyjęta większością głosów . 

 

Punkt 11 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej. 

 

Wójt przedstawił kwestie związane z zaciągnięciem pożyczki. Uchwała dotycząca pożyczki 

jest wypełnieniem zapisów uchwały budżetowej na 2021 rok . Oprocentowanie poniżej 

2%. Pożyczka stanowi refundację poniesionych wydatków na realizację zadania 

„Uzbrojenie terenów inwestycyjnych Koryta, modernizacja sieci wodociągowej”. 

Przedstawił tabelę zadłużenia . 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr XL/214/2021 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej 

i poddała pod głosowanie. Wynik głosowania: 

za                         8 

przeciw               5 

wstrzymujące    0 

Uchwała przyjęta większością głosów. 
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     Punkt 12 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny  

     jednostkowej paliwa w gminie Daszyna. 

      

     Przewodnicząca odczytała uchwałę Nr XL/215/2021 w sprawie  ustalenia średniej ceny  

     jednostkowej paliwa w gminie Daszyna  i poddała pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

za                        13 

przeciw                0 

wstrzymujące     0 

Uchwała przyjęta jednogłośnie. 

   

  Punkt 13 porządku obrad: Sprawozdanie z działalności międzysesyjne Wójta Gminy. 

 

      Wójt odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

       Punkt 14 porządku obrad: Sprawy różne 

 

Radna M.Słomczyńska przedstawiła sprawę remontu drogi w Korytach Osada koło bloku   

nr 4 i 5. Droga od wielu lat jest kwestią sporną, ponieważ znajduje się na gruncie 

należącym do skarbu państwa. Radna wystąpiła z pismem do KOWR-u w tej sprawie. 

Uzyskała informację, że gmina może wystąpić o przekazanie na własność drogi i uzyskać 

wsparcie finansowe na modernizację . Druga sprawa dotyczyła drogi przy działkach. Co w 

tym temacie zostanie zrobione. 

 

Wójt poinformował, że gmina występowała o dofinansowanie w ramach podziału 

środków na tereny popegerowskie. Wniosek obejmował modernizacje dróg. Niestety 

Gmina nie otrzymała dofinansowania. KOWR chce to przekazać, ale dofinansowanie z ich 

strony jest nie adekwatne do kosztów jakie gmina musi ponieść ma modernizacje drogi. 

Podobnie było z przejęciem hydroforni i oczyszczalni ścieków, które wymagały pilnych 

remontów, a uzyskanie dofinansowanie było bardzo niskie w skali wydatków jakie gmina 

poniosła.  Gmina wystąpi o szacowaną wysokości planowanego dofinansowania i 

wówczas zostanie podjęta decyzja. Jak będą znane warunki dofinansowania wówczas ten 

temat będzie analizowany wspólnie z Radą. Niestety na drogi osiedlowe gmina nie ma 

szans na uzyskanie dofinansowania z innych źródeł. Gmina może przejąć drogi w korytach,  

ale ze wskazaniem konkretnych kosztów dofinansowania od państa. 

 

Radny St. Kamiński zapytał o kontynuację naprawy drogi asfaltowej Jabłonna-Karkoszki. 

 

Wójt odpowiedział, że po sesji ustali z pracownikiem, kiedy będzie wznowiona naprawa 

drogi. 
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Radny D.Kowalczyk zapytał w imieniu mieszkańców,  jaka jest dalsza przyszłość Banku 

Spółdzielczego w Daszynie. Krążą pogłoski, że  dalsze funkcjonowanie banku jest uzależnione 

od wznowienia  współpracy obsługi bankowej Gminy . Czy jest szansa na oddanie do użytku 

w tym roku mini boiska przy szkole w Daszynie? Radny podziękował za interwencję w 

sprawie naprawy chodnika w Daszynie przy drodze powiatowej. 

 

Wójt odpowiedział, że do końca tego roku gmina ma podpisaną umowę na obsługę 

finansowa przez BS w Grabowie. Pod koniec roku będzie analizowana kwestia obsługi 

bankowej na następny rok kalendarzowy.  

Odbiory boisk zostały przesunięte . Firma do końca sierpnia br. ma usunąć wskazane usterki. 

Przy odbiorach będą obecni dyrektorzy szkół. 

 

Wójt przedstawił informacje na temat tegorocznych dożynek gminnych, które odbędą się w 

Jackowie 19 września . 

 

Przewodnicząca wystąpiła z wnioskiem do Wójta o zorganizowanie szkolenia dla sołtysów w 

temacie funduszu sołeckiego. Stwierdziła, że sesje powinny być zorganizowane w takim 

miejscu, które pozwoli na stacjonarny udział sołtysów w obradach sesji. Sołtysi pozbawieni 

są bieżących informacji na temat tego, co dzieje się w gminie.  

 

 Punkt 15  porządku obrad: przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XXXIX/2021 z dnia 30 lipca 2021 r., co jest jednoznaczne 

z jego przyjęciem. 

 

Punkt 16  porządku obrad: Zakończenie obrad  

  

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XL sesję Rady 
Gminy Daszyna. 

 
Protokołowała: 
D.Kaźmierczak 

 

 

  

 

  

 


